
 

 

Beretning for Bodilsminde 2022  

Møder  

Der har været 3 fysiske bestyrelsesmøder og en hel del skriv, på diverse medier.  

Sagt; Intet møde fastlagt pt.  

 

Veje  

Efter kloakeringen har vejene egentlig holdt sig godt, kun med enkelte små reparationer. Dog har regn og kulde 

gjort sit i løbet af februar og marts. Det er altid en balancegang hvornår vi skal begynde på forårets vej 

reparationer, men formanden var nok en smule optimistisk i forhold til hvornår vi kunne presses ind, i Jespers 

kalender. Der er i år, kommet huller i vejene hvor der ikke før har været huller, men hældningen er blevet ændret 

lidt af Aarslev, så det arbejder vi med når Jesper ordner dem. Så ser vi hvordan det arter sig.  

Vi må se i øjnene at der er mere trafik på vejene, og forholde os til det. Ligesom med fodbold, er der mange 

holdninger til vores veje, hvilken belægning, hvor tit de ordnes og måden alt dette løses på. Jeg har prøvet at sætte 

mig lidt ind i de forskellige typer af grus. Vi havde jo lidt udfordringer med det grus Aarslev lagde ud, da flere 

oplevede at der var meget flint i.  

Jeg har gode kontakter via mit arbejde i Lufthavnen, som udfører en del vejarbejde, og jeg skal love for der er 

mange slags grus. Grus er ikke bare grus. Partiklerne skal være rette størrelse, de kan være mellem 2 og 50 mm, 

der skal være en vis mængde flint i så det ikke skrider, og ler-indholdet er også en faktor. Og - så kan grusets 

kvalitet også varierer, for det man graver ud i januar, er ikke nødvendigvis helt det samme som det man graver ud i 

juni. Det ville være dejligt hvis vi kunne lave veje som Via Appaia syd for Rom. Den må siges at være lavet godt - 

den blev anlagt 312 f.kr. er enestående anlægsarbejde som holder endnu, men vi må nok "nøjes" med vores helt 

almindelige grusveje. De er netop blevet ordnet, og der vil også blive lagt en grusbunke ved vores fine nye skab. 

Nyt skab og hjertestarter 

Skabet blev sat op ved hjælp af vores venner i Lyngtoften. Vi deles om det, ligesom vi deler hjertestarteren og 

udgifterne til disse. Vi håber aldrig vi får brug for hjertestarteren, men det er nu rart at den er der. I burde alle have 

modtaget brugsanvisning på den.  

Dræn  

Er blevet renset i uge 24, og fungerer stadig. 

Regnskab 

Det ser rigtig godt ud, da vi jo ikke har brugt noget særligt på vejene siden kloakeringen. Men tingene stiger jo, så 

det er nok meget godt med lidt at tage af.  

Kommunikation  

Vi har fået hjemmesiden op at køre, ikke mindst takket været Sabrina som står for den. Ellers lægges alt op på 

vores facebookside, og dette kopieres til hjemmesiden. Ikke alle er på Facebook, derfor begge dele. Hjemmesiden 

bruges desuden også af ejendomsmæglerne, som kontakter os når der er et salg.  

Nye grundejere i 2022  

Der kom 6 nye grundejere til i 2022 – velkommen til. Vi håber, at I nyder jeres huse.  

2023 

Der er ikke rigtig noget på tapetet, så det tegner til et roligt år.  

Året der gik 



 

 

Der har ikke været det store. Nyt skab, hjertestarter og nye skilte hist og her. Ganske rart efter kloakering, Corona 

og hvad det bragte med sig. Derudover har vi 5 huse til salg.  

Til sidst  

Som altid vil jeg takke min fantastiske bestyrelse inkl. suppleanter for altid at stille op, hvad enten det er fysisk, på 

teams, via mange og lange Messenger beskeder. Uden jer gik det slet ikke! 


